
Matovič o kauze Sputnik: Ak by Baťová
nepolitikárčila, ak by Štátny ústav pre
kontrolu liečiv nespochybnil reputáciu
vakcíny, mohli sme ňou začať „zajtra“
očkovať
- CZ24 News | 16. dubna 2021

SLOVENSKO: Vakcína Sputnik V prešla v 14 zo 14 testov Biomedicínskeho centra
Slovenskej akadémie vied (SAV). Vo štvrtok o tom informoval minister financií Igor Matovič
(OĽANO)

Dodal, že ak by Štátny ústav pre kontrolu liečiv nespochybnil reputáciu vakcíny, mohli sme
ňou začať „zajtra“ očkovať. Osobnú zodpovednosť za to pripisuje jeho riaditeľke Zuzane
Baťovej, ktorá sa podľa neho rozhodla politikárčiť.

„Aj štrnásty test zo štrnástich, ktoré robilo Biomedicínske centrum SAV, dopadol na
jednotku,“ vyhlásil Matovič. Záver ŠÚKL, že vakcíny v 40 krajinách spája len názov, komentoval ako
„úmyselné poškodenie vakcíny“ a narušenie dôvery ľudí.

„Vzhľadom na to, že takéto hrubé klamstvo, znevažujúce túto vakcínu, bolo zo strany šéfky
ŠÚKL pustené do sveta, ktoré v podstate hovorí o tom, že Rusi si balia čokoľvek do tých
ampuliek a vždy tam dajú iba nálepku Sputnik V, musíme potvrdiť tieto výsledky v
maďarskom OMCL laboratóriu,“ doplnil.

Aby sme navrátili dôveru ľudí v túto vakcínu a aby sme bránili dobré meno slovenskej vedy aj vo
svete,“ podotkol Igor Matovič s tým, že ak by riaditeľka ŠÚKL nepolitkárčila a nezlyhala, tak by
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sa už ľudia mohli očkovať Sputnikom V. Ako zdôraznil, pritom všetky zo štrnástich testov dopadli
„na jedničku“.

Igor Matovič priznal, že stanovisko ŠÚKL sťažilo jeho rokovanie v Moskve. Podľa neho v
stanovisku išlo o blud, lebo riaditeľka ŠÚKL nemohla overiť, že by sa v 40 krajinách využívala
rozličná vakcína pod názvom Sputnik V.

Ako dodal, ruskí partneri mu povedali, že za tejto situácie Sputnik V na Slovensku nenechajú a chcú,
aby bol posúdený v laboratóriu, ktoré nebude robiť politiku. Matovič počas rokovania s Kirillom
Dmitrievom, CEO Ruského fondu pre priame investície dostal prísľub, že ruská strana bude
rešpektovať akýkoľvek výsledok, ktorý vyjde z akéhokoľvek ONCL laboratória.

Platba za prvú dávku vakcíny Sputnik V bola zaplatená 6. apríla, ale podľa Igora Matoviča
ruská strana platbu dnes vrátila. Považuje to za veľmi zlý signál.

Vyjadril obavu, že keď Rusi vidia, čo sa deje so Sputnikom V na Slovensku a že aj prezidentka
Zuzana Čaputová zastáva riaditeľku ŠÚKL, ktorá zásadným spôsobom kazí meno Sputnika V
na celom svete, tak môžeme o túto vakcínu aj definitívne prísť. Vicepremiér nepovažuje za
správne, aby sa kryli klamstvá o Sputniku V, ktoré sa šíria do celého sveta, lebo pre takéto správanie
môžeme prísť o účinnú vakcínu.

 

Zdroj: https://www.hlavnespravy.sk


